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„Něco takového by mě v životě nenapadlo… Určitě ne tak rychle…“ říkával jsem si kdysi
v přítomnosti bratra, který vždycky úplně snadno začal hovor s jakýmkoli cizím člověkem
a po pár větách byl naprosto přirozeně u Ježíše a u evangelia.

Až mnohem později jsem si uvědomil, že mě v těchto situacích vypínalo moje falešné
přesvědčení: „Mě by – něco takového v životě nenapadlo!“
Jakmile přišla příležitost nebo i zjevný zájem nevěřícího, vybavil jsem si tuhle svoji stokrát
opakovanou lež a za danou situaci nebo za toho člověka jsem se ani v duchu nepomodlil,
natož abych se pokusil mu něco říct.

Docela dlouho trvalo, než jsem uposlechl Ježíšovo ujištění, že v osobní rovině
ta „EVANGELIZACE“ VŮBEC NENÍ O MNĚ,
ani o mých schopnostech nebo o mém obdarování.
Je o samotném Ježíši a o Dobré zprávě! Mým úkolem není toho nevěřícího člověka
„přesvědčit“ nebo „ukecat“. Ale srozumitelně a osobně mu ukázat na přítomného Ježíše a na
možnost pozvat Ho do života…
Vzpomínáš? Když se to věřící na tréninku naučí a pak to tam venku vyzkoušejí, jsou celí
překvapení, jak je to jednoduché a že to funguje…!

Pro častější použití si pořiď Most přes propast jako trhací sešitek.
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